
Till Trafik- och Samhällsutvecklingsnämnden 
 Region Uppsala 

 
 
Intresse av att delta i arbetet med pågående utredning 
 
Vi har noterat det spännande och viktiga utvecklingsarbete som pågår inom Region Uppsala, utifrån 
beslutet om byggande av fyrspår. Bland annat har vi sett att det pågår ett arbete kring utveckling av 
kollektivtrafiken i Uppsala kopplat till det, inklusive kapacitetsstark kollektivtrafik i de södra delarna 
av staden.  
 
Det finns självklart flera olika sätt att lösa den utmaning som ni står inför, precis som pekas ut i 
direktiven till utredningen. Vi som branschorganisation, liksom flera av våra medlemmar, har gedigen 
erfarenhet av att arbeta med utveckling av kollektivtrafik på olika sätt och i olika delar av landet. 
Både när det gäller BRT-lösningar och annan busstrafik. Därför deltar vi gärna kontinuerligt i det 
fortsatta arbetet, både som remissinstans och gärna på ett sätt där vi mer aktivt kan delta under 
utredningens gång – i form av att träffa styrgruppen eller på annat sätt.   
 
Vi ser fram mot ett positivt svar och att få möjlighet att dela med oss av våra erfarenheter.  
 
Dessutom är vi nyfikna på hur tidplanen ser ut? 
 
Med vänlig hälsning 
Sveriges Bussföretag 
 
 
Anna Grönlund 
 


